
Acta de la sessió  de la Junta  de Districte Marítim

Data:  05 de juliol de 2021
Número: 02/2021
Caràcter: Ordinari
Hora: 20:00 h
Lloc: Saló d'Actes Centre Cultural «la Marina»

Assistixen:

Maricarmen Ribera Soriano Presidenta

Ana Raga Cases Vocal (AMPA “el Pinar”)

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Regidor)

Lidon Ribera Soriano Vocal (Veïna)

Vicente Ortiz Vocal (Veí Designat Alcaldia)

Matilde Ramos Alonso Vocal (Veïna Designada Alcaldia)

José Carlos Mas Vocal (AA.VV. Meridiano)

Tica Palau Campos Vocal (AA.VV. Faro)

Tonica Miralles Cumba Vocal (AC Unio Musical del Grau)

Roman Simó Gómez Secretari

No  assistixen:  Vicent  Bonachera  Forner (Vocal  -  AC  Scouts),  Esteban  Ventura  Martí
(Regidor Ciutadans) i Ester Giner Hidalgo (Vocal – Veïna)

Excusen la seua assistència: 

Orde del dia:

1.- Aprovació, si és procedent, de l'acta de l'anterior sessió de data 7 de juny de 2021

2.- Obres en C/l'Illa

3.- Concert UMG

4.- Cursos Educació Viària Marjaleria

5,- Precs i preguntes
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En La Sala d'Actes del Centre Cultural «la Marina» del Grau de Castelló, sent
les 20:00 h del dia 5 de juliol de 2021, sota la presidència  de la Il·lma senyora tinenta
d'alcalde,  Senyora Maria Carmen Ribera Soriano, es reunixen els  senyors i  senyores
abans mencionats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim, amb
la meua assistència com a secretari delegat del districte per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la
sessió.

1.-  APROVACIÓ, SI  ÉS PROCEDENT, DE L’ACTA DE L'ANTERIOR SESSIÓ DE DATA 7 DE
JUNY DE 2021

La Sra. Presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a
la redacció de l'acta de la passada sessió celebrada el 7 de juny de 2021

No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

2.- OBRES EN C/L'ILLA.

La Sra presidenta va informar els presents que en la C/l'illa (siti junt amb la Pza
Josefina Lopez) hi havia un problema amb els embornals que causava que el carrer
s'inundara quan plovia. A este s'afegia un altre major si és possible, consistent en que
el pendent de les voreres estava al contrari, és a dir, mes baixa per la part dels portals.
Tot açò provocava evidentment la inundació dels portals quan plovia, per la qual cosa
s'estaven realitzant els treballs necessaris per a esmenar estes deficiències.

3.- CONCERT UMG

La Sra presidenta va informar els presents que si tot anava bé i no s'establien
noves restriccions degut a la pandèmia,  el dia 17 de juliol la Va unir Musical del Grau
oferiria un concert  en el Parc de “la Panderola”.

Va informar de que era un quiosc pensat per a premsa, gelats i refrescos en el
qual no es podria cuinar, ja que  ni si vullga es contemplava la instal·lació d'una planxa.
Va comentar que de moment no tènia permís per a instal·lar taules i cadires, però que
tampoc estava prohibit, és a dir, que una vegada licitat, el licitador podrà sol·licitar-ho si
així ho desitja com qualsevol altre establiment.

4.-   CURSOS EDUCACIÓ VIÀRIA MARJALERÍA

La Sra presidenta va anunciar la posada en marxa eixe mateix dia 5 de juliol
d'uns cursos d'educació viària que se celebraran en l'AA.VV. Marjaleria. Va afegir que
els cursos eren gratuïts i anaven dirigits a adults.

5.-  PRECS I PREGUNTES

El Sr. Mas va reiterar la seua petició de l'anterior sessió sobre el reasfaltat
d'una zona del Camí La Plana, afegint esta vegada la sol·licitud de col·locació en la dita
zona de bandes rugoses o badens.

El Sr. secretari i la Sr. presidenta van contestar que si se n'anava a reasfaltar, el
lògic era que es fera açò primer i posteriorment es col·locaren els badens o les bandes.
La Senyora presidenta, a més, va quedar a acostar-se a la dita zona.
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El  Sr.  Mas va  reiterar  la  seua  petició  de  passades  sessions  sobre  la
senyalització de la zona del va riure.

Va  contestar  la  Sra.  presidenta que  s'havia  traslladat  i  estaven  esperant
contestació.

El Sr. Mas va preguntar sobre l'asfaltat de camins i col·locació d'abalisament
en la zona de marjal. 

Va  contestar  la  Sra  presidenta que  probablement  eixa  mateixa  setmana
s'aprovaria  el  pressupost  i  podria  concretar  de  que  quantitat  constaven  les
corresponents partides pressupostàries.

El  Sr. Mas pregunte sobre la possibilitat de realitzar un cap de setmana de
“festes” en la seua zona.

La Sra presidenta va contestar que simplement havia de sol·licitar permís per
escrit a l'Exmo. Aj. especificant les dates concretes en què se celebrarien  les dites
“festes” i també en que matèries necessitarien col·laboració. Va afegir que havien de
tindre en compte que estava encara prohibit el ball, i que en cas de contractar una
actuació musical el públic havia d'estar assentat en cadires i respectant la distància
mínima interpersonal.

La Sra Palau va comentar que havia previstos una sèrie de concerts en el Parc
“El Pinar” i  va voler saber si estava previst per part de l'Ajuntament. algun dispositiu
de seguretat especial o l'augment d'unitats de la Policia Local en la zona.

Va contestar el  Sr  secretari  que ho desconeixia, però que si  l'ajuntament i
resta  d'administracions  havien  atorgat  els  corresponents  permisos  era  perquè  tot
estava en regla.

La Sra Palau es va mostrar inquieta a causa de certs comentaris publicats en
xarxes socials.

La Sra presidenta i el  Sr secretari van contestar que les xarxes socials tenien
coses bones i roïnes, i una de les roïnes era que qualsevol podia publicar una faula
sense  haver  de  responsabilitzar-se  per  això.  Van  afegir  que  si  algú  tenia  dubtes
respecte  a  la  legalitat  de  l'esdeveniment  havia  de  manifestar-les  pels  llits
administratius  adequats  i  exigir  les  corresponents  conseqüències  legals   per  als
responsables de l'incompliment.

La Sra. Ramos va comentar que uns veïns se li havien queixat de que una de
les  lletres  il·luminades  instal·lades  que  formen  la  paraula  GRAU  en  el   parc  “La
Panderola” , estava fosa.

També va comentar que una veïna de la 2a Travessera se li havia queixat de
que no tenia llum en la carrers

Va contestar el  Sr  secretari  que l'abalisament (així  és com s'anomena a la
instal·lació d'il·luminació en zones no urbanes) depenia dels tècnics municipals que
eren els que decidien que camí estava més necessitat d'il·luminació, basant-se en un
pressupost limitat.

La  Sra Miralles va comentar que hi havia un arbre en les proximitats de la
Subseu de la Policia Local les arrels de les quals havien alçat l'asfalt i dificultaven la
circulació.

El Sr. Secretari va contestar que estava sol·licitat que resolgueren el problema
i que estaven a l'espera de pressupost, ja que cal alçar l'asfalt i el paviment ceràmic,
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tallar les arrels i les branques i posteriorment tornar a col·locar el paviment ceràmic i
reasfaltar.

El  Sr Guillamón va voler saber el motiu pel qual s'havia triat a l'AC Botafocs
Ball de Dimonis com a tema d'un mural  pintat en el Casal Jove. Va afegir que en el
Grau hi ha altres AC que són mes antigues i  que han tire molt mes pel Grau, i  no
obstant això ni tan sols s’els va oferir la possibilitat.

La Sra. presidenta va contestar que el Regidor de Joventut ja havia respost a
eixa  pregunta  en  una  comissió  municipal,  dient  que  se'ls  havia  autoritzat  per  a
commemorar el 25 aniversari de Joventut.

El Sr. Guillamón va contestar que Botafocs eren uns privilegiats, ja que inclús
tenien  a  la  seua  disposició  un  edifici  municipal  històric  (referint-se  a  l'edifici  “del
Rellotge”). Va posar d'exemple a l'AC “La Barraca” que te mes de 25 anys d'antiguitat  i
a  mes  d'entregar  els  “premis  de  poesia  Miquel  Peris”,  i  d'encarregar-se  de
l’organització  de  la  romeria  pel   “Camí  de  la  Pedrera”,  ha  realitzat  nombroses
publicacions  sobre  la  història  i  la  cultura  del  Grau  i  mai  se'ls  ha  realitzat  cap
reconeixement. Va afegir que Botafocs té el Grau com a base d'operacions, però que
no aporta res al GRAU sinó que s'aprofita de les seues institucions i instal·lacions.

El Sr Guillamón es va interessar pel problema sorgit en la platja del “Gurugú” i
va voler saber com s'havia produït i durant quant temps estaria tancada la platja.

Va contestar  la  Sra Presidenta que romandria tancada fins que la pròxima
analítica  de  les  aigües  (es  realitzen  anàlisi  cada  24h)  presentara  un  resultat  que
permetera obrir la platja al bany sense perill per al públic. Va afegir que l'origen del
problema  segons  pareix  havia  estat  en  unes  obres  que  estava  realitzant  el  Coto
Arrosser, a causa de les quals s'havia produït l'abocament d'aigües fecals. 

La Sra Raga es va queixar de que el bar situat en l'interior del parc “la Pineda”,
denominat “El Quinto Pino” no reciclava el vidre, sinó que ho tirava en bosses de fem
junt amb la resta de desperdicis en els contenidors verds, la qual cosa provocava que, a
causa de la gran quantitat de vidre que generen, els contenidors verds de l'av. Els Pins
estaven saturats mentres que el de vidre estava quasi en desús. Va afegir que al ser
una concessió municipal, hauria de cridar-se-li l'atenció.

Va afegir que en l'interior,  la zona sítia després del bar, on emmagatzemen el
fem fins que la trauen al carrer, està en un estat lamentable.

Va continuar dient que en l'Atrevit “la Marina” hi ha una part que està sense
asfaltar, i allí hi ha uns zona de contenidors que s'ha convertit en un abocador il·legal.

I sent les 21:00 h de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi mes
assumptes que tractar, la Sra presidenta alça la sessió. De tot açò com a secretari En
done fe, i para que conste, faig la present acta que firme junt amb la Sra presidenta de
la Junta Municipal de Districte.
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